

第四屆「與土地說畫」文化疫情篇～「兩線間的距離」

徵畫比賽活動辦法

一、活動主旨：

2021 年全球於 COVID-9 疫情衝擊下，生活有了巨大轉變！網路世界快速改變人類溝通模式，在真實生活中卻使人際關係更加疏離，本會期待透過繪畫的過程：讓孩子能靜下心來，觀察這兩年疫情下改變的生活模式，全球經濟帶來嚴重衝擊及動盪的人心~如何透過畫筆紀錄生活，景物，世界的美與土地的韌性。

本會藉由「比賽」進行跨國藝術交流，增加兒童對於家鄉文化的深刻了解，提升繪畫技巧與美學鑑賞力。

二、比賽主題：「與土地說畫」文化疫情篇～「兩線間的距離」

三、徵畫收件方式：

此次作品繳交方式，初賽作品請一律將作品掃描成 PDF 檔，郵寄至電子信箱，若晉級複賽，作品需郵寄至指定地址。

- (1) 初賽電子檔收件時間：即日起至 2022/11/30 (三)。
- (2) 複賽作品收件時間：2022/12/31 (六)
- (3) 初賽郵寄網址：ttaa108421@gmail.com
- (4) 複賽郵寄地址：臺北市萬華區莒光路 252 號

封面標註「與土地說畫」2022 國際徵畫比賽 收

四、主辦單位：社團法人臺灣國際藝術家協會

承辦單位：優尼克藝術文教機構

五、參加對象：幼兒園及國小學童

六、比賽組別：

A 組—幼童組 (2018/2/1-2019/8/31)

B 組—大童組 (2016/9/1-2018/1/31)

C 組—國小低年級 (2014/9/1-2016/8/31)

D 組—國小中年級 (2012/9/1-2014/8/31)

E 組—國小高年級 (2010/9/1-2012/8/31)

七、活動方式：

1. 參賽作品規格：

(1) 四開畫紙(54x39 公分)，創作媒材及繪畫材料不拘，平面繪畫、設計、貼畫……，黑白、彩色均可。

(2) 每人限參加一件，作品必須書寫報名表(作品名稱、學校名稱地址、班級、學生姓名、指導老師姓名)。

(3) 郵寄複賽作品建議使用長柱型的寄件方式以確保作品的完整性。

(4) 不接受任何電腦繪圖軟體製作之作品。

2. 評分標準：

主題表達、色彩運用、構圖設計、繪畫技巧、原創性、創意及個人風格等(參賽作品必須為參賽者手筆，如非參賽者手筆，將被取消參賽資格)。

3. 注意事項：

(1) 請於規定內時間繳交作品，逾時則不收。

(2) 前三名及特別獎作品一律不歸還，請自行拍照作為紀念。

(3) 每人限參賽一件，作品背後請貼上報名表。

八、參賽費用：全免(其他相關活動費用請參閱附則)。

九、獎勵：(各組)

金獎一位，獎勵：獎品、獎盃、獎狀。

銀獎一位，獎勵：獎品、獎盃、獎狀。

銅獎一位，獎勵：獎品、獎盃、獎狀。

優秀獎五位，獎勵：獎狀。

特別獎：

義大利《FL.I 國際藝術獎》於指導老師，獎勵：獎狀、國際媒體期刊專訪。

※得獎者與指導老師務必參加頒獎典禮親自授獎（不得請人代理領獎）

《NFT 藝術獎》-基律科技公司

《紅十字會博愛服務獎》

《生命教育獎》

《郭昭巖議員獎》

《網路票選人氣獎》

十、頒獎典禮：

頒獎：2023 年 2 月 5 日 下午 15:30 公開授獎，地點為婦聯會表演廳。

※ 貼心小叮嚀：每件作品後都需清楚填寫報名相關資料，以利得獎時通知。

活動附則：

1. 參賽者所填寫之個人資料，主辦單位將遵循個資法處理，善盡保密之責絕不外洩，敬請安心填寫。
2. 每人限交一件作品參賽，違反者取消參賽資格。
3. 不接受任何電腦製圖之作品。
4. 參賽作品以個人創作為主，嚴禁仿冒他人作品參加甄選，違者若被原著作者發覺並提異議時，除依法追繳原領之獎勵外，凡違反著作權之法律責任一律由參賽者自行負責，概與主辦單位無涉。
5. 作品所有權已被買斷者，請勿參加本次比賽，如有涉及爭議，概由參賽者負責，與主辦單位無涉。
6. 已公開發表之作品，曾參加其他比賽之作品及侵犯任何第三方權利之作品不得參賽。

7. 所有參賽作品均不退件，參賽者繳交畫作即視為參賽者與其法定代理人同意永久無償授權臺灣國際藝術家作品之著作權歸主辦單位，主辦單位不限地點，時間次數方式使用，並授權第三人之非營利性使用。
8. 頒獎典禮未出席之得獎者，可於指定時間至承辦單位辦公室領取。
9. 其他申請項目（含獎品、獎座）之運送費，由得獎者自行負擔。
10. 本活動辦法如有未盡事宜，主辦單位得隨時修正公布之。

其他資訊查詢：

主辦單位：社團法人臺灣國際藝術家協會

承辦單位：優尼克藝術文教機構

電話：（886）2302-0565

Email：tiao108421@gmail.com

網站：

https://uniquetaiwan.weebly.com/?fbclid=IwAR1uspxWXhghzrNosyr8BckMvt_ykcB23uZrWfJ-RvUzImJwmjXhw6fU5c

Facebook：

[/https://www.facebook.com/TIAA2019](https://www.facebook.com/TIAA2019)

第 4 屆 「與土地說畫」文化疫情篇

國際兒童創意徵畫比賽 報名表

	<input type="checkbox"/> A組	<input type="checkbox"/> B組	<input type="checkbox"/> C組	<input type="checkbox"/> D組	<input type="checkbox"/> E組
參賽組別	幼童組 2018/02/01 – 2019/8/31	大童組 2016/09/01- 2018/08/31	國小 低年級組 2014/09/01- 2016/08/31	國小 中年級組 2012/09/01- 2014/08/31	國小 高年級組 2010/09/01- 2012/08/31
繪畫主題					
學生姓名		<input type="checkbox"/> 男	<input type="checkbox"/> 女	生日	年 月 日
法定代理人姓名		學生 身份證 字號			
聯絡電話 (市話)		行動 電話			
MAIL 郵件信箱					
連絡地址					
指導老師姓名					
學校名稱	國小	年	班	學校 所在縣市	市(縣) 鎮(鄉) 區(市)
	_____ <input type="checkbox"/> 幼兒園 <input type="checkbox"/> 附幼				
同意事項	本人同意提供以上個人資料予社團法人臺灣國際藝術家協會進行行銷活動之使用，本活動並遵守中華民國「個人資料保護法」之規範。				
備註	得獎作品概不退還。未得獎作品可至承辦單位領回				

4th Draw Your Homeland Epidemic Cultural Section- The distance between two lines Drawing Contest Guidelines

1. Event purpose:

Under the attack of covid-19 epidemic, life had a huge change in 2021! The internet world has changed human communicate mode fast, but our interpersonal relationship has become more alienated in our real life. Our association expect through the process of drawing, make our children calm down and observe the changing life mode under the epidemic in these two years, the serious impact which global economy brings, and people's unstable heart. How to record life, scenery, the beauty of the world and the land's strength through our paint brushes.

Our association holds transnational art communication by the contest, and increase children's deep understanding about hometown culture, promote drawing skills and aesthetics appreciation.

2. Contest topic: Draw Your Homeland Epidemic Cultural Section- The distance between two lines

3. Enroll method:

About the way of hand in your artwork, please scan the artwork of preliminary contest into a PDF file and email it to the email address. If you promote to the intermediary contest, you should post your artwork to the assigned address.

(1) Preliminary contest file enroll period: from today-2022/11/30(Wednesday)

(2) Intermediate contest artwork enroll time: 2022/12/31(Saturday)

(3) Preliminary contest email address: uniquetw0802@gmail.com

(4) Intermediate contest posting address: No.252, Juguang Rd., Wanhua Dist., Taipei City 108, Taiwan

Mark **2022 Draw Your Homeland International Drawing Contest** at the recipient on the cover.

4. Organizer: Taiwan International Artists Association

Co-organizer: Unique Taiwan

5. Participant: Kindergarten and elementary students

6. Contest groups:

Group A- Kids' group (birthed 2018/2/1-2019/8/31)

Group B-Elderly kids' group (birthed 2016/9/1-2018/1/31)

Group C-Elementary primary graders' group (birthed 2014/9/1-2015/8/31)

Group D- Elementary middle graders' group (birthed 2012/9/1-2014/8/31)

Group E- Elementary high graders' group (birthed 2010/9/1-2012/8/31)

7. Event method:

1. Artwork standard:

(1) Quarto drawing paper(54cm×39cm), No restriction in method or application, plane drawing, design, collage...etc. Black and white or colored.

(2) **One art work per person. You must fill in the application form.**

(Artwork 's name, School's name and address, class, Student's name,

teacher's name)

(3) To keep the drawing complete, posting it cubed is recommended.

(4) We don't accept any artworks made by digital software.

2. Grading standard:

Topic expression, Color, Composition, Design, Technique, Originality, Creativity, Personal style.

(The artwork must be painted by the participant, if not, the qualification will be cancelled.)

3. Announcement:

(1) Please hand in the artwork in time, if you are late, we don't accept your work.

(2) The top three and special award's artwork will not be return, please take a picture as a commemorate.

(3) One artwork per person. Please stick the application form at the back of your artwork.

8. Participation fee: Free (Please read the supplementary provisions for other related event fee.)

9. Awards (Each group)

Gold award one person, award: prize, trophy, certificate of merit

Silver award one person, award: prize, trophy, certificate of merit

Copper award one person, award: prize, trophy, certificate of merit

Outstanding award five people, award: certificate of merit

Special award: Italy 《F.L.I Art Award》 for the teacher, reward : certificate of merit,

International periodical interview (The winner must participate the awards ceremony and award the prize personally.)

International Committee of the Red Cross Fraternity Service Award one person

Life education Award one person

Internet Voting Award one person

10. Awards Ceremony:

Awards: 2023/2/5 15:30 public awards. The location is All-China Women's Federation Performance Hall

Reminder: To be informed upon winning an award, please provide accurate enrolling related information at the back of your artwork.

Supplementary provision:

1. The personal information filled in by the contestants will be handled by the organizer in accordance with the personal information law, and the responsibility of confidentiality will never be leaked. Please feel free to fill in.

2. Each person is limited to hand in one artwork, violators will be disqualified from the contest.

3. We don't accept any artworks made by digital software.

4. The entries are mainly personal creations, and plagiarism is strictly forbidden. If

the offender is discovered by the original author and raises an objection, in addition to recovering the original award in accordance with the law, all legal liabilities for violations of copyright shall be borne by the participant himself, and shall not be involved with the organizer.

5. If the ownership of the work has been bought, please do not participate this contest. If there is a dispute, the contestant is responsible for it, and has nothing to do with the organizer.
6. Works that have been published or have participated in other contests and works that infringe the right of any third party are not allowed to participate in the contest.
7. All artworks are not refundable. The submission of the painting by the entrant shall be deemed as the entrant and its legal representative have agreed to permanently and freely authorize the copyright of the Taiwan International Artist's works. The organizer can use submitted artwork in unlimited location, times, and ways, and authorizes third parties for non-profit use.
8. Winners who did not attend the awards ceremony can pick their prize up at the office of the organizer at the designated time.
9. The transportation fees for other application items (including prizes and trophies) shall be borne by the winners.
10. If there are any issues that are not covered in this event method, the organizer may revise and announce it at any time.

Other information inquires:

Organizer: Taiwan International Artist Association

Co-organizer: Unique Taiwan

Tel: (886)2302-0565

Email:uniquetw0802@gmail.com

Website:

https://uniquetaiwan.weebly.com/?fbclid=IwAR1uspxWXhghzrNosyr8BckMvt_ykcB23uZrWfJ-RvUzImJwmjXhw6fU5c

Facebook:<https://www.facebook.com/TIAA2019>

The 4th "Draw Your Homeland Epidemic Cultural Section "
International Children Painting Competition Application Form

Category	<input type="checkbox"/> Group A: Kids' group 2018/2/1-2019/8/31	<input type="checkbox"/> Group B: Elderly kids' group 2016/9/1-2018/8/31	<input type="checkbox"/> Group C: Elementary primary graders' group 2014/9/1-201 6/8/31	<input type="checkbox"/> Group D: Elementary middle graders' group 2012/9/1-20 14/8/31	<input type="checkbox"/> Group E: Elementary high graders' group 2010/9/1-2012/8/31
Topic					
Student Name		<input type="checkbox"/> Male	<input type="checkbox"/> Female	Birth date	Year month date
Legal agent name		Student's ID card number			
Telephone number		Mobile phone number			
Email address					
Contact address					
Teacher's name					
School name	Elementary school	Grade Class	School's county and city	City (County) Town(Township) District	
	<input type="checkbox"/> Kindergarten				
Consent matters	I agree to provide the above personal information to the Taiwan International Artists Association for the use of marketing activities. This activity complies with the regulations of the "Personal Data Protection Law" of the Republic of China.				
Remark	The awarded artwork will not be refunded. Works which are not awarded can be refunded from the co-organizer.				

第4回「地元を描く」文化伝染病篇—「両線間の距離」

絵画コンテスト活動方法

一、活動主旨：

2021年、世界的なコロナの影響で、生活は劇的に変化しました。インターネット世界は人間のコミュニケーションパターンを急速に変えさせていますが、現実世界では対人関係が疎外されています。本会は絵画の過程を通じて、子供が落ち着くことを期待します、この二年間に伝染病で変化した生活モード、世界経済への厳しい影響、不安な人心を観察します。画筆で生活、景物、世界の美と土地の韌性を記録します。

本会は「コンテスト」を通じて、国境を越えた芸術を交流します、子供が地元の深い理解を増して、絵画技巧と美的評価を向上させます。

二、主題：「地元を描く」文化伝染病篇—「両線間の距離」

三、申し込み方法：

作品の提出方法については、予選用のPDFファイルに全ての作品をスキャンしてメールで送信してください。準決勝の資格がある場合は、指定されたアドレスに作品を郵送します。

(1)初戦ファイル受付時間：今後-2022.11.30(水)

(2)準決勝作品受付時間：2022/12/31（土）

(3)初戦送信メール: uniquetw0802@gmail.com

(4)準決勝郵送アドレス：108 台北市萬華区莒光路 252 号

上紙で「地元を描く」2022 国際絵画コンテストを書きます。

四、主催者側：社団法人台湾国際芸術家協会

共催者側：ユニーク芸術文教機構

五、参加者：幼稚園生と小学生

六、コンテスト組：

A 組—幼童組(生まれ 2018/2/1-2019/8/31)

B 組—大童組(生まれ 2016/9/1-2018/1/31)

C 組—小学一、二年生(生まれ 2014/9/1-2016/8/31)

D 組—小学三、四年生(生まれ 2012/9/1-2014/8/31)

E 組—小学五、六年生(生まれ 2010/9/1-2012/8/31)

七、活動方式：

1. 参賽作品規格：

(1) 4K 画用紙(54cm×39cm)、創作、絵画材料は限りません、平面絵画、設計、ステッカー...、黒白、彩色どつちらでも大丈夫です。

(2) 每人は一件作品だけ、申込書を書いてください。(作品名、学校名とアドレス、クラス、学生名前、指導先生名前)

(3) 作品の平らを保存のため、長柱型で郵送をお勧めです。

(4) コンピュータで作った作品は受け付けません。

2. 採点標準：

主題表現、色彩運用、構圖設計、絵画技巧、原創性、創意、パーソナ

ルスタイルなど（参加作品は必ず参加者が描きました、参加者が描けなければ、参加資格を取り消します。）

3 注意事項：

- (1) 指定された時間内に作品を提出してください。期限が過ぎた場合、受け付けられません。
- (2) トップスリーと特別賞の作品は還ませんので、記念写真を撮ってください。
- (3) 每人は一件作品だけ、作品の裏で申込書を貼ってください。

八、参加料金：無料（他の相関料金は附則を見てください）

九、奨励：（各組）

金賞一名、奨励：賞品、トロフィー、賞状

銀賞一名、奨励：賞品、トロフィー、賞状

銅賞一名、奨励：賞品、トロフィー、賞状

優秀賞五名、奨励：賞状

特別賞：イタリア《F.L.I 芸術賞》は指導先生へ、奨励：賞状、国際媒体定期刊行物インタビュー（受賞者は本人が賞品を授与するため、授賞式に参加する必要があります。）

赤十字社博愛服務賞一名

生命教育賞一名

インターネット人気賞一名

十、授賞式：

授賞：2023年2月5日 午後 15:30 に公開授賞します。場所は婦聯會コンサートホールです。

リマインダー：各作品の後に、登録に関連する情報を明確に入力する必要があります。これにより、賞品を獲得した時に通知を受け取ることができます。

活動附則

1. 参加者が記入した個人情報、主催者が個人情報法に基づき取り扱い、守秘義務が漏洩することはありませんので、お気軽にご記入ください。
2. コンテストへの応募作品は一名につき 1 点に制限されており、違反者は失格となります。
3. コンピューターで描いた作品は受け付けません。
4. 応募作品は主に個人の作品であり、他人の作品を模倣して選考に参加することは固く禁じられています、違反者が原作者によって発見され、異議を唱えた場合、法律に従って原賞を取り戻すことに加えて、著作権の侵害に対するすべての法的責任は参加者自身が負担し、主催者に関与しないものとします。
5. 作品の所有権が買い取られた場合は、このコンテストに参加しないでください、紛争が発生した場合、参加者が責任を負い、主催者と何の関係もありません。
6. 公開された作品、他のコンテストに参加した作品、第三者の権利を侵害する作品は参加できません。
7. すべての参加作品は還えませんが、参加者が絵画を提出すると、参加者とそ

の法定代理人は、台湾国際的な芸術家作品の著作権を主催者に永続的かつ自由に許可することに同意したものとみなされます。著作権の侵害に対するすべての法的責任は参加者自身が負担するものとし、主催者とは何の関係もありません。

8. 授賞式に出席しなかった受賞者は、指定された時間に主催者のオフィスで受け取ることができます。
9. その他の応募品（賞品やトロフィーを含む）の交通費は入賞者の負担となります。
10. このイベント方法でカバーされていない問題がある場合、主催者いつでもそれを修正して発表することができます。

他の情報のお問い合わせ：

主催者：社団法人台湾国際芸術家協会

共催者：ユニーク芸術文教機構

電話：(886) 2302-0565

Email：uniquetw0802@gmail.com

ウェブサイト：

https://uniquetaiwan.weebly.com/?fbclid=IwAR1uspxWXhghzrNosyr8BckMVt_ykcB23uZrWfJ-RvUzlmJwmjXhw6fU5c

Facebook:<https://www.facebook.com/TIAA2019>

第4回「地元を描く」文化伝染病篇
国際子供創意絵画コンテスト

カ テ ゴ リ ー	<input type="checkbox"/> 幼童組 2018/2/1-2019/8/3 1	<input type="checkbox"/> 大童組 2016/9/1-2018/8/3 1	<input type="checkbox"/> 小学一、二年生 2014/9/1-2016/8/3 1	<input type="checkbox"/> 小学三、四年生 2012/9/1-2014/8/3 1	<input type="checkbox"/> 小学五、六年生 2009/9/1-2011/8/3 1
主 題					
名 前		<input type="checkbox"/> 男 性	<input type="checkbox"/> 女性	誕生日	年 月 日
法 定 代 理 人		学生身分証明書番 号			
電 話		携帯番号			
メ ー ル					
連 絡 住 所					
先 生 名 前					
学 校 名	小学校	年 組	学校の アドレス	都(県) 区 町	
	<input type="checkbox"/> 幼稚園				
同 意 事 項	上記の個人情報を台湾国際芸術家協会に提供し、マーケティング活動に利用することに同意します。この活動は、中華民国の「個人データ保護法」の規制にも準拠しています。				
付 注	入賞作品は返却されません。未授賞作品は共催者から取り返すことができます。				

